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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Σήμερα η συγκέντρωση διαμαρτυρίας ενάντια στην
απόλυση και τη συνδικαλιστική δίωξη

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 23 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

153.22 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ «ΕΥΑΓΓΕΛΙΣΜΟΣ»

Σήμερα η συγκέντρωση διαμαρτυρίας
ενάντια στην απόλυση
και τη συνδικαλιστική δίωξη

Σε συγκέντρωση διαμαρτυρίας προχωρά το Σωματείο Εργαζομένων Νοσοκο
μείου «Ευαγγελισμός» σήμερα στις 8 π.μ., στο ΤΕΠ του νοσοκομείου, στο πλαίσιο 
της στάσης εργασίας (έναρξη βάρδιας -10 π.μ.) που έχει προκηρύξει, καταγγέλλο
ντας την εκδικητική απόλυση του ειδικευόμενου ορθοπεδικού Ν. Σκούφογλου 
από τη διοίκηση του νοσοκομείου και τη συνδικαλιστική δίωξη σε βάρος της Τ. 
Ευαγγελοποϋλου, μέλους της Εκτελεστικής Επιτροπής της ΠΟΕΔΗΝ και αναπλη- 
ρώτριας γραμματέα του Σωματείου του «Ευαγγελισμού».

Υπενθυμίζεται ότι ο Ν. Σκούφογλου είναι ο μοναδικός ειδικευόμενος στον οποίο 
αρνήθηκαν την παράταση, παρά τη σχετική εισήγηση υπέρ της από τον επιστημο
νικά υπεύθυνο συντονιστή διευθυντή του Ορθοπεδικού Τμήματος και τον διευθυ
ντή του Χειρουργικού Τομέα, αλλά και το γεγονός ότι δίνονται νομοθετημένα κίνη
τρα σε παρατασιακούς ιατρούς για να παραμείνουν, και οι σχετικές αιτήσεις ανανε
ώνονται με μια τυπική διαδικασία. Οπως καταγγέλλεται, ο διοικητής εκδικείται τον 
γιατρό για τις κινητοποιήσεις στις οποίες είχε προχωρήσει το Σωματείο Εργαζομέ
νων το 2021 ενάντια στην περικοπή μισθού του ίδιου καθώς και δεύτερου εργαζό
μενου (με την κατηγορία για δήθεν «απρεπή και επιθετική συμπεριφορά» προς το 
πρόσωπο του τότε αναπληρωτή διοικητή).

Σχετικά με την αναπληρώτρια γραμματέα του ΣΕΝΕ, Τ. Ευαγγελοπούλου, η διοί
κηση του Νοσοκομείου, προκειμένου να ορθώσει εμπόδια στη συνδικαλιστική της 
δράση, επιχειρεί να την μετακινήσει, με «ανάθεση άσκησης καθηκόντων προϊστα- 
μένης στο Τμήμα Ελέγχου Ποιότητας, Ερευνας και Συνεχιζόμενης Εκπαίδευσης», 
που αποτελεί κρίσιμο τμήμα για την υλοποίηση της «αξιολόγησης δομών και προ
σωπικού», στην κατεύθυνση λειτουργίας των δημόσιων μονάδων Υγείας με ιδιωτι
κοοικονομικά κριτήρια.

Αν και η συνδικαλίστρια έχει ήδη αποποιηθεί δύο φορές - εγγράφως και αιτιολο
γημένα - την ανάθεση καθηκόντων προϊσταμένης, όπως έχει δικαίωμα, ο διοικητής 
του νοσοκομείου επέλεξε να απαντήσει προκλητικά, με «εντέλλεσθε».

Τη στήριξή τους στη σημερινή κινητοποίηση των εργαζομένων στον «Ευαγγελι
σμό» εκφράζουν η Ενωση Νοσοκομειακών Ιατρών Θεσσαλονίκης και τα Σωματεία 
Εργαζομένων στα Νοσοκομεία «θριάσιο» και «Αιγινήτειο», καταγγέλλοντας μπαράζ 
παρόμοιων περιστατικών αυταρχισμού, απολύσεων συμβασιούχων υγειονομικών, α
ναίτιων καθαιρέσεων από θέσεις ευθύνης, αδικαιολόγητων μετακινήσεων και απει
λών σε βάρος εκλεγμένων συνδικαλιστών σε όλη την Ελλάδα.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Πλήθος σωματείων και φορέων ορθώνουν τείχος
στις απολύσεις

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 23 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

197.35 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΚΑΣΤΟΡΙΑΣ

Πλήθος σωματείων και φορέων 
ορθώνουν τείχος στις απολύσεις
Κινητοποίηση αύριο Τετάρτη 
στην πύλη του νοσοκομείου

Σε κινητοποίηση καλεί αύριο Τετάρτη, στις 12 μ., η Ενωση Νοσοκομειακών Για
τρών και Ιατρών Κέντρων Υγείας Δυτικής Μακεδονίας (ΕΙΝΔΥΜ) στην πύλη του 
Γενικού Νοσοκομείου Καστοριάς ενάντια στις απολύσεις ειδικευόμενων γιατρών 
και συμβασιούχων εργαζομένων του νοσοκομείου.

Το ψήφισμα της ΕΙΝΔΥΜ προσυπογράφουν άλλα 16 εργατικά σωματεία και μα
ζικοί φορείς της περιοχής, όπως και η ΟΕΝΓΕ και οι Ενώσεις Νοσοκομειακών Ια
τρών Θεσσαλονίκης, Πέλλας και Ημαθίας.

Στο ψήφισμά της η ΕΙΝΔΥΜ καλεί τους μαζικούς φορείς της περιοχής σε ξεση
κωμό, τονίζοντας πως στο ΓΝ Καστοριάς έχουν ήδη πραγματοποιηθεί 10 απολύ
σεις συμβασιούχων εργαζομένων και η διοίκηση προχωρά σε απόλυση 7 ειδικευό
μενων γιατρών (5 παθολόγων και 2 παιδιάτρων) που πρακτικά αυτό σημαίνει μείω
ση κατά 30% των ειδικευόμενων γιατρών.

«Η μείωση του προσωπικού του νοσοκομείου θέτει ακόμη περισσότερο σε κίν
δυνο την υγεία του λαού της Καστοριάς και φέρνει στα όρια της εξάντλησης το ε- 
ναπομείναν προσωπικό. Ανοίγει την πόρτα για το "νέο ΕΣΥ" με μετατροπή του νο
σοκομείου σε Κέντρο Ημερήσιας Νοσηλείας», σημειώνει η ΕΙΝΔΥΜ και απαιτεί να 
ανανεωθούν οι συμβάσεις όλων των ειδικευόμενων, να γυρίσουν στη δουλειά τους 
οι 10 απολυμένοι συμβασιούχοι και την πραγματοποίηση μαζικών προσλήψεων μό
νιμου προσωπικού στο ΓΝ Καστοριάς.

Το κάλεσμα υπογράφουν, εκτός από τους παραπάνω, οι Ενώσεις Ιατρών: Θεσ
σαλονίκης, Πέλλας, Ημαθίας. Επίσης, το NT ΑΔΕΔΥ της Καστοριάς, η ΕΛΜΕ Κα
στοριάς, ο Σύλλογος Υπαλλήλων του δήμου, οι Συνταξιούχοι Δημοσίου και ΙΚΑ, τα 
Σωματεία Γούνας, Οικοδόμων, Χειριστών Βαρέων Οχημάτων, ΛΑΡΚΟ, ο Αγροτικός 
Σύλλογος, η Ομάδα Γυναικών (μέλος ΟΓΕ), ο Πολιτιστικός - Εξωραϊστικός Σύλλο
γος Εργατικών Κατοικιών και ο Σύλλογος Απολλωνιαδιτών.

Ντροπιαστική η στάση του εργοδοτικού 
συνδικαλισμού στο Σωματείο Εμποροϋπαλλήλων

Την ντροπιαστική, όπως τη χαρακτηρίζει, στάση της προέδρου του ΔΣ του Σω
ματείου Εμποροϋπαλλήλων Καστοριάς καταγγέλλει η «Ταξική Ενότητα» καθώς, 
απαντώντας στο αίτημα της παράταξης για έκτακτη συνεδρίαση του ΔΣ, είπε πως 
δεν αφορά τους ιδιωτικούς υπαλλήλους η εξέλιξη με το νοσοκομείο, παρά μόνο 
την ΑΔΕΔΥ και τα δικά τους σωματεία και κατά δεύτερον ότι δεν υπάρχει δυνατό
τητα για πλήρη απαρτία του ΔΣ. Η «Ταξική Ενότητα» καλεί τους εργαζόμενους να 
απομονώσουν τις δυνάμεις αυτές στο σωματείο «που θέλουν ή παρακολουθούν με 
απάθεια τη διάλυση του δημόσιου συστήματος Υγείας». Παράλληλα, θυμίζει πως 
πρόκειται για δυνάμεις που «πριν από λίγες βδομάδες για να αποφύγουν τη γενι
κότερη κατακραυγή για τις νοθείες που έκαναν στις εκλογές του σωματείου, έκα
ναν διαδικτυακή συνεδρίαση για συγκρότηση του ΔΣ», ενώ τώρα που απολύονται 
εργαζόμενοι αυτό δήθεν δεν μπορεί να συνεδριάσει.

Η «Ταξική Ενότητα» συμπαραστέκεται στον αγώνα των υγειονομικών και καλεί 
σε μαζική συμμετοχή στην κινητοποίηση της ΕΙΝΔΥΜ.
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1  Μύλος... έγιναν με τη διαμονή ορθοπεδικού
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
28-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

545.93 cm² Κυκλοφορία: 5230

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΛΛΗΛΟΜΗΝΥΣΕΙΣ ΤΟΥ ΠΡΟΕΔΡΟΥ ΤΟΥ ΚΕΝΤΡΟΥ ΥΓΕΙΑΣ ΜΗΛΟΥ ΚΑΙ ΤΟΥ ΔΗΜΑΡΧΟΥ ΤΟΥ ΝΗΣΙΟΥ

Μύλος... έγιναν με τη 
διαμονή ορθοπεδικού

►Tns ΕΥΑΣ ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΥ

ι εκατέρωθεν μη
νύσεις που υπο
βλήθηκαν μεταξύ 
του προέδρου του 
Κέντρου Υγείας 
Μήλου και του 

g^···· δημάρχου του 
νησιού, μετά την 

κίνηση του πρώτου να μαστορέ
ψει «διαμέρισμα» για ορθοπεδικό 
που έμεινε χωρίς κατάλυμα, έδω
σε αφορμή για ευφάνταστους 
και ιντριγκαδόρικους ειδησεο- 
γραφικούς τίτλους. Ωστόσο, στην 
πραγματικότητα πρόκειται για 
ακόμη ένα τρανταχτό παράδειγμα 
αναλγησίας απέναντι στο χρόνιο 
πρόβλημα στέγασης των αποσπα
σμένων υγειονομικών στα του
ριστικά νησιά, με την τύχη τους 
να επαφίεται στις τοπικές Αρχές 
που προσπαθούν να δώσουν τις 
δικές τους «λύσεις», χωρίς όμως 
την απαιτούμενη στήριξη -ή τον 
κεντρικό συντονισμό- από μεριάς 
της πολιτείας.

Για τους περίπου 5.000 μόνι
μους κατοίκους της Μήλου και των 
γύρω νησιών, αλλά και για τους 
χιλιάδες τουρίστες που συρρέουν 
εκεί κάθε χρόνο, το Κέντρο Υγείας, 
η μοναδική ενεργή υγειονομική 
δομή του νησιού, υπολειτουργεί 
με τεράστια οργανικά κενά. Ετσι 
και φέτος, το πρόβλημα υποστελέ- 
χωσης παραμένει: διαθέτει μόλις 
έναν γενικό γιατρό, μία παιδίατρο 
και δύο οδοντίατρους, ενώ εσχά
τως έφτασε στο νησί ένας ορθο
πεδικός με την οικογένειά του με 
απόσπαση για 36 μήνες, ο οποίος

Στο προσκήνιο 
το χρόνιο
πρόβλημα στέγασης 
των αποσπασμένων 
υγειονομικών στα 
τουριστικά νησιά 
έφερε η διαμάχη 
για τον «άστεγο» 
νέο γιατρό που 
έφτασε στο νησί με 
την οικογένειά του

και ενημερώθηκε τελευταία στιγ
μή από τους ιδιοκτήτες του σπιτιού 
που θα νοίκιαζε πως το κατάλυμα 
δεν ήταν έτοιμο και θα του παρα
δοθεί από... τον Οκτώβριο.

Το πρόβλημα στέγασης ανέλαβε 
να λύσει, αυτοβούλως, ο Κώστας 
Μακρής, πρόεδρος της διοικούσας 
επιτροπής του Κέντρου Υγείας, δι
αμορφώνοντας χώρο σε Περιφε
ρειακό Ιατρείο στην περιοχή του 
Αδάμαντα -ένα κτίριο που ουσι
αστικά δεν λειτουργεί και ανήκει 
στο ΕΣΥ από το 2002- προκειμέ-

νου να στεγαστεί προσωρινά εκεί 
ο γιατρός. «Διαφορετικά ο ορθοπε
δικός θα κοιμόταν στην άμμο και 
βέβαια την επομένη θα έπαιρνε το 
καράβι της επιστροφής», εξηγούσε 
(protothema.gr) ο κ. Μακρής, ενώ 
ισχυρίστηκε πως δεν βρέθηκε 
λύση από τον δήμο για το πρόβλη
μα.

Το αποτέλεσμα ήταν ο δήμαρ
χος Μήλου, μη εγκρίνοντας την 
πρωτοβουλία, να μηνύσει τον πρό
εδρο του Κ.Υ. με την κατηγορία της 
παραβίασης δημοτικής περιουσί

ας, ενώ ο κ. Μακρής, ο οποίος συ- 
νελήφθη, ανταπέδωσε με μήνυση 
για συκοφαντική δυσφήμηση. Με 
την προτροπή μάλιστα του ίδιου 
του υπουργού Υγείας, Θάνου Πλεύ- 
ρη, ο οποίος, ρίχνοντας κι άλλο 
λάδι στη φωτιά, δήλωσε (OPEN) 
«εξοργισμένος» με το ζήτημα: 
«Ζήτησα από τον πρόεδρο, επειδή 
ήταν προδήλως συκοφαντικά όσα 
αναφέρθηκαν γι’ αυτόν, να μηνύ
σει και αυτός τον δήμαρχο»!

Ωστόσο, ο δήμαρχος του νη
σιού, Μανώλης Μικέλης, αφηγεί-

ται στην «Εφ.Συν.» διαφορετικά 
τα όσα διαδραματίστηκαν: «Δεν 
είχαμε ενημερωθεί ως δήμος ότι 
χρειάζεται να παρέμβουμε για να 
βρεθεί κατάλυμα. Διεκδικούμε εδώ 
και χρόνια να έρχονται γιατροί στο 
νησί, πόσο μάλλον το καλοκαίρι 
λόγω της μεγάλης επισκεψιμότη- 
τας. Περάσαμε τον χειμώνα μόλις 
με μία παιδίατρο και μία αναισθη- 
σιολόγο. Ηδη συνεργαζόμαστε 
με το Ιδρυμα Στήριξης Κέντρου 
Υγείας Μήλου (ΙΣΚΥΜ), έναν 
τοπικό σύλλογο που προσφέρει 
τρία καταλύματα για γιατρούς. Ο 
κ. Μακρής έπρεπε να θέσει αίτη
μα στο δημοτικό συμβούλιο. Τον 
ειδοποίησα να έρθει στο γραφείο 
για να με ενημερώσει, δεν το έκα
νε, αντίθετα ξεκίνησε τις απειλές. 
Από τη στιγμή που καταγγέλθηκε 
ότι αλλάζουν χρήση σε δημόσια 
περιουσία έπρεπε να το σταματή
σω», σημείωσε, συμπληρώνοντας 
πως ο γιατρός και η οικογένειά του 
φιλοξενούνται προσωρινά σε σπίτι 
μόνιμου κατοίκου.

«Η στελέχωση των νησιών με 
υγειονομικούς δεν πρέπει να εξαρ- 
τάται από τη θέληση και την καλή 
συνεργασία των τοπικών φορέων», 
σχολιάζει στην «Εφ.Συν.» ο πρόε
δρος της ΠΟΕΔΗΝ, Μιχάλης Γιαν- 
νάκος. «Το πρόβλημα είναι πως η 
πολιτεία υποκαθίσταται. Δεν δίνει 
κίνητρα στο υγειονομικό προσω
πικό να στελεχώσει τα νησιά, με 
περισσότερα χρήματα και καλύτε
ρη διαβίωση, ώστε να μην έχουν 
την ανάγκη οποιουδήποτε τοπικού 
φορέα. Δεν υπάρχει σχεδιασμός 
για τους υγειονομικούς».
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1  Πανδημία Ο Πλεύρης αγνοεί τους επιστήμονες
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,16-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
28-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

2281.8 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πανδημία
Ο Πλεύρης αγνοεί 
τους επιστήμονες
Αρνείται τη λήψη μέτρων 
παρά τις προειδοποιήσεις 
των ειδικών. Εκρηξη 
θετικοί ήτας, συνεχής άνοδος 
των κρουσμάτων, αύξηση 
των διασωληνωμένων
σελίδες 16-17
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1  Πανδημία Ο Πλεύρης αγνοεί τους επιστήμονες
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,16-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
28-06-2022
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Αμετανόητος ο Πλεύρης, παρά 
τις προειδοποιήσεις

Επαναφορά των 
ελέγχων ζητούν 
Καπραβέλος και 

Σαρηγιάννπς, 
την ίδια ώρα 

που ο Πλεύρης 
παραπέμπει σε 

απόφαση για 
λήψη μέτρων 

τον Σεπτέμβριο

Των
ΜΑΓΟΥΛΑΣ ΠΛΗΚΑ
και
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ

Π
ρωία απ' όλα περιμέναμε 
ότι θα υπήρχε αύξηση 
του κορωνοϊού» ανέφερε 
χθες ο Θάνσς Πλεύρης, 
παραδεχόμενος ουσιαστικά ότι η 
κυβερνητική πολιτική οδηγεί με μα- 

θηματικήακρίβεια στο καλοκαιρινό 
κύμα* Το γεγονός ότι ήταν αναμενό
μενη εξέλιξη δεν αποτελεί άλλοθι 
για τις αποφάσεις, αλλά καθιστά την 
πολιτική ηγεσία του υπουργείου 
Υγείας ως βασική υπεύθυνη γι' αυτό 
που θα ακολουθήσει.

Ωστόσο, το αφήγημα της κυβέρ
νησης είναι μια πολύ καλή δικαιο
λογία για την ίδια για να αποφύγει 
τη λήψη μέτρων προστασίας του 
πληθυσμού. «Εάν υπάρξει πίεση 
στο σύστημα, που πιθανολογούμε 
ότι τέτοια πίεση θα υπάρξει τους 
φθινοπωρινούς μήνες, προφανέ
στατα θα εξετάσουμε με έναν7 ήπιο 
τρόπο αν χρειαστεί να παρθούν και 
κάποια μέτρα, αλλά η λογική από δω 
και πέρα είναι να πηγαίνουμε σε

στοχευμένες ομάδες, στοχευμένα 
μέτρα και όχι σε οριζόντιες λογικές» 
συνέχισε ο Θ. Πλεύρης μιλώντας 
στο Open. Επομένως, παρά την 
έξαρση των τελευταίων εβδομάδων, 
όποια λήψη μέτρων θα πρέπει να 
περιμένει μέχρι τον Σεπτέμβριο...

Ανεβαίνει ξανά ο αριθμός των 
δ ιασωλ ηνωμένων

Σύμφωνα με τον υπουργό Υγείας, 
το θέμα είναι κατά πόσο η άνοδος 
των κρουσμάτων επηρεάζει το 
Εθνικό Σύστημα Υγείας. Η αλματώ
δης αύξηση των ημερήσιων εισα
γωγών στα νοσοκομεία τις τελευ
ταίες εβδομάδες (210 χθες) δεν στά
θηκε ικανή να κινητοποιήσει την 
κυβέρνηση. Από το σαββατοκύρια
κο, όμως, έχει ξεκινήσει μια αντι
στροφή της πορείας των διασωλη- 
νωμένων και παρατηρείται νέα άνο
δός τους. Μάλιστα, χθες ο ΕΟΔΥ 
ανακοίνωσε 97 ασθενείς στις ΜΕΘ, 
ενώ την Παρασκευή ήταν 8ό. Την 
κυβέρνηση, ωστόσο, φαίνεται να 
μην την απασχολεί ο δείκτης όσο 
αυτός δεν φτάνει στα όριά του το 
Εθνικό Σύστημα Υγείας. Πάντως, 
και στα προηγούμενα κύματα κρα

τούσε στάση αναμονής μέχρι η εξά- 
πλωση να γίνει ανεξέλεγκτη, όταν 
και πλέον δεν μπορούσε να ανακο
πεί η καθημερινή αύξηση ίων δια- 
σωληνωμένων,

1 στα 4 τεστ θετικό
Την ίδια ώρα, η θετικότατα των 

9,064 κρουσμάτων (7.682 νέα και 
1.382 επαναλοιμώξεις) άγγιξε το 
22,15%, δηλαδή περίπου 1 στους 4 
πολίτες που έκαναν τεστ διαγνώ- 
στηκε θετικός.

Οι νέοι θάνατοι ασθενών κορω- 
νοϊού είναι 12, ενώ από την έναρξη 
της πανδημίας έχουν καταγραφεί 
συνολικά 30.190 απώλειες.

Μέτρα «εδώ και τώρα» ζητούν 
οι επιστήμονες

Μέτρα «εδώ και τώρα» για να μην 
γίνει το εν εξελίξει έκτο πανδημικό 
κύμα του κορωνοϊού «τσουνάμι» 
και παρασύρει σύστημα Υγείας και 
ανθρώπους ζητούν οι ειδικοί επι
στήμονες και οι νοσοκομειακοί για
τροί, την ώρα που η κυβέρνηση αρ- 
νείται να λάβει αποιοδήποτε μέτρο 
για τον περιορισμό της διασποράς 
των ιδιαίτερα μολυσματικών πα

ραλλαγών της Όμικρον ΒΛ.4 και 
ΒΑ.5, που κυριαρχούν πλέον και 
στη χώρα μας.

Χθες ο διευθυντής της Β' ΜΕΘ 
του Νοσοκομείου «Παπανίκολά- 
ου» Νίκος Καπραβέλος ιόνισε ότι 
«τώρα είναι η στιγμή για να αποτρέ
ψουμε τα κύματα ίων νέων μολύν
σεων» και ζήτησε επιτατικά από την 
κυβέρνηση να αλλάξει ρότα στη 
διαχείριση της πανδημίας και να 
εγκαταλείψει την πολιτική των 
«ακραία χαλαρωτικών» μέτρων. 
Για τον ίδιο, δύο είναι τα σημαντικά 
μέτρα που πρέπει να επανέλθουν 
άμεσα: οι έλεγχοιστα σημεία εισό
δου της χώρας και η υποχρεωτικό- 
τητα στη χρήση της μάσκας στους 
εσωτερικούς χώρους. «Πρέπει να 
επανέλθουν οι έλεγχοι στα σημεία 
εισόδου και να πάψουμε να είμαστε 
μια χώρα που υποδέχεται τους πό
ντε ς χωρίς να ελέγχονται. Πρέπει 
να επανελθεί και π υποχρεωτικότη- 
τα της μάσκας» τόνισε μεταξύ άλ
λων και κάλεσε την Πολιτεία να 
εγκαταλείψει τη θεωρία περί «ατο
μικής ευθύνης», διότι «η πανδημία 
δεν μπορεί να ελεγχθεί με την ατο
μική ευθύνη». Ασκησεδεσκληρή



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Πανδημία Ο Πλεύρης αγνοεί τους επιστήμονες
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,16-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
28-06-2022

κριτική στην επιτροπή για τους εμ
βολιασμούς υποστηρίζοντας ότι ία 
«έκανε μούσκεμα» αναφορικά με 
την τέταρτη δόση στους άνω των 30 
ετών, απόφαση που, όπως σημείω
σε, «δεν στηρίζεται σε επιστημονικά 
δεδομένα» και έτσι «μπερδεύει τον 
κόσμο». «Η θεωρία "άντε, δεν πει
ράζει, πάτε να κάνετε ακόμη μία 
δόση εμβολίου" εξασθενεί τον ια
τρικό λόγο» πρόσθεσε.

Την ίδια ώρα, ο καθηγητής του 
ΛΠΘ Δημοσθένης Σαρηγιάννης και 
η επιστημονική του ομάδα εκτιμούν 
πως έως τις 10 Ιουλίου μπορεί να 
φτάσουμε τα 20.000 με 25.000 ημε
ρήσια κρούσματα, ενώ άσκησε και 
αυτός κριτική για το ότι έχει ατονήσει 
ο συστηματικός έλεγχος και δεν 
υπάρχει μαζική δειγματοληψία, «Πι
στεύουμε ότι αυτή τη στιγμή τα κρού
σματα είναι πολύ περισσότερα από 
αυτά που ανακοινώνονται» είπε.

Στο μεταξύ, σύμφωνα με τις τε
λευταίες μετρήσεις στα λύματα της 
ΕΥΑΘ, η Θεσσαλονίκη είναι και 
πάλι στα «κόκκινα» επιδημιολογικά, 
έπειτα από έξι εβδομάδες, και το πκό 
φορτίο δείχνει επικίνδυνα αυξητικές 
τάσεις από μέρα σε μέρα.
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1  Ενίσχυση του ΕΣΥ με μόνιμο προσωπικό ζητούν οι
υγειονομικοί

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1180.55
cm²

Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ενίσχυση του ΕΣΥ με μόνιμο 
προσωπικό ζητούν οι υγειονομικοί
Με παρατάσεις των συμβάσεων δεν λύνονται τα μείζονα προβλήματα της 
δημόσιας Υγείας, επίσημανε ο Γιαννακός κατά την ακρόαση των φορέων 
για το νομοσχέδιο που παρατείνει ρυθμίσεις σχετικές με την πανδημία.
Ξανθός: Επρεπε εδώ και δύο χρόνια να έχει προβλεφθεί μηχανισμός μόνιμης 
αναπλήρωσης των κενών λόγω συνταξιοδότησης

Του
ΚΩΣΤΑ ΠΑΠΑΓΙΑΝΝΗ

Τ
ην ενίσχυση ίου Εθνικού 
Συστήματος Υγείας με μόνι
μο υγειονομικό προσωπικό 
ζήτησαν αρκετοί εκπρόσω
ποι φορέων κατά τη σχετική ακρόαση 
στη Βουλή για το νομοσχέδιο του 

υπουργείου Υγείας που παρατείνει 
ρυθμίσεις σχετικές με την πανδημία. 
Εκπρόσωποι των γιατρών και των νο
σηλευτών επίσήμαναν όχι οι παρατά
σεις συμβάσεων είναι σημαντικές, 
όμως δεν προσφέρουν μόνιμες λύσεις 
στο πρόβλημα της υηοστελέχωσης 
και γήρανσης του προσωπικού του 
ΕΣΥ, το οποίο εξακολουθεί να δου
λεύει με εντατικούς ρυθμούς και χω
ρίς ικανοποιητικές αμοιβές.

«Με παρατάσεις των συμβάσεων 
δεν λύνονται τα μείζονα προβλήματα 
της δημόσιας Υγείας που προέρχονται 
από την υποχρηματοδότηση και την 
υτιοστελέχωση. Νομίζω ότι αυτό ανα- 
δείχθπκε με τον π ίο τραγικό τρόπο την 
περίοδο της πανδημίας» επίσήμανε ο 
πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης 
Γιαννακός, θυμίζοντας ότι το ΕΣΥ 
δουλεύει φέτος με 10.000 λιγότερο 
προσωπικό σε σχέση με πέρυσι, καί 
σημείωσε ότι το ύπαρχον προσωπικό

δεν μπορεί να πάρει δέκα μέρες άδεια 
για τρίτο συνεχόμενο χρόνο.

Ο Μ, Γιαννακόςεπέκρινετην απρο
θυμία της κυβέρνησης για ένταξη των 
υγειονομικών στα βαρέα και ανθυγι
εινά, όπως και για αυξήσεις στις αμοι
βές τους, ιδιαίτερα των νεοδιόριστων. 
Έθεσε ακόμη καί το ζήτημα της επι
στροφής των 7.000 ανεμβολίαστων 
υγειονομικών, καθώς η αναστολή ερ
γασίας είναι ένα μέτρο που «δεν έχει 
κανένα υγειονομικό όφελος».

Μόνιμο προσωπικό 
και όχι παρατάσεις ζητούν 
οι υγειονομικοί

«Θέλουμε ποιότητα και ασφάλεια 
και αυτό σημαίνει ασφαλή στελέχωση. 
Ασφαλή στελέχωση μπορούμε να 
έχουμε στο Εθνικό Σύστημα Υγείας 
μόνο με μόνιμο προσωπικό και όχι με 
παρατάσεις» σημείωσε και ο Γιώργος 
Τσόλας, πρόεδρος της Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας Νοσηλευτικού Προ
σωπικού, ο οποίος επίσης έθεσε το ζή
τημα της επιστροφής των 7.000 ανεμ- 
βολίαστων υγειονομικών. «Πρέπει να 
υπάρξει πρόσληψη νέων ιατρών σε 
μόνιμη βάση» τόνισε και ο Φώτης Πα- 
τσουράκος, αντιπρόεδρος του Ιατρι
κού Συλλόγου Αθηνών, ο οποίος ζή

τησε παράλληλα να παραμείνουν 
προσωρινά στο ΕΣΥ οι υπό συνταξιο- 
δότηση γιατροί, ώστε «να μην απογυ
μνωθεί το ΕΣΥ από γιατρούς κρίσι
μων ειδικοτήτων». «Περιμένουμε με 
αγωνία και με μεγάλη προσμονή να 
δούμε πώς μπορεί ο ΕΟΔΥ να ενι- 
σχυθεί στο μέλλον σε σημαντικό βαθ
μό και με μόνιμο τρόπο» υπογράμμι
σε ο πρόεδρος των εργαζομένων του 
Οργανισμού Γιώργος Δελλής.

Ξανθός:Όχι στην παράταση 
αναποτελεσματικών ρυθμίσεων

«Αυτό που χρειαζόμαστε σήμερα 
στο σύστημα Υγείας δεν είναι να πα
ρατείνουμε ρυθμίσεις και μέτρα τα 
οποία συνολικά δεν είχαν αποτέλε
σμα» τόνισε ο εισηγητής του ΣΥΡΙ- 
Ζ Α- Προοδευτική Συμμαχία Ανδρέας 
Ξανθός, καταψηφίζοντας επί της αρ
χής το νομοσχέδιο. «Έπρεπε εδώ και 
δύο χρόνια να έχει προβλεφθεί ένας 
μηχανισμός μόνιμης αναπλήρωσης 
των κενών που δημ ιουργούνται λόγω 
συνταξιοδότησης» σημείωσε, κατη
γορώντας την κυβέρνηση ότι δεν 
προχώρησε σε ένα τέτοιο μέτρο «για
τί δεν θέλει να επενδύσει σε βάθος 
χρόνου και με μόνιμο τρόπο στο Δη
μόσιο Σύστημα Υγείας».
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